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طعنه آیت الله جنتی به حسن روحانی و احمدی نژاد
رئیس مجلس خبرگان گفت: بر همه زائرین لازم است هوشیاری لازم را در برابر توطئههای آمریکایی و اسرائیلی داشته باشند و اجازه ندهند برخی

<;br&#47>.اختلافات و مسائل سیاسی به این اجتماع عظیم ضربه وارد کند

به گزارش سایت خبری پرسون، آیت الله احمد جنتی صبح امروز (سه شنبه) در دهمین اجلاس مجلس خبرگان رهبری دوره پنجم که در محل ساختمان
قدیم مجلس شورای اسلامی برگزار شد، ضمن درود به روان پاک بنیانگذار کبیر انقلاب اسلامی امام خمینی (ره) و شهدای گرانقدر جهان اسلام و آیت الله
ری شهری: گفت فرار رسیدن اربعین حسینی که عاشورای دومی است و موجی از ولایت مداری آل علی را با مراسم راهپیمایی در کشور عراق نشان

میدهد، تسلیت عرض میکنم.

وی افزود: پیاده روی اربعین، بصیرت و عشق مردم به اهل بیت (ع) در تاریخ بی نظیر است. این گردهمایی عظیم نشان میدهد نهضت تا قیام
سیدالشهدا زندهتر از گذشته میشود.

رئیس مجلس خبرگان رهبری با بیان اینکه موانع گذشته مانند کرونا و ویزا برطرف شده و زمینه بیشتری برای حضور خیل عشاق فراهم شده است، تاکید
کرد: دشمن در یمن و سوریه شکست خورده است و میخواهد این شکست را با به حاشیه کشاندن اربعین جبران کند.

آیت الله جنتی خاطرنشان کرد: نیروهای امنیتی باید مراقبت کنند و تا میتوانند به زائران، خدمت کنند و تمام توان خود را برای برگزاری هر چه
باشکوهتر راهپیمایی اربعین به کار گیرند.

وی اضافه کرد: از ملت و دولت عراق که برای برگزاری هر چه باشکوهتر این حماسه عظیم تلاش کرده و با مهمان نوازی به زوار ابا عبدالله خدمت میکنند
تشکر میکنم.

رئیس مجلس خبرگان رهبری در بخش دیگر صحبتهای خود تاکید کرد: بر همه زائرین لازم است هوشیاری لازم را در برابر توطئههای آمریکایی و
اسرائیلی داشته باشند و اجازه ندهند برخی اختلافات، مسائل سیاسی و حاشیهای به این اجتماع عظیم که مایه وحدت تشیع است، ضربه وارد کند.

آیت الله جنتی تصریح کرد: یک سال از آغاز به کار دولت سیزدهم میگذرد، به همه اعضای دولت خسته نباشید عرض میکنم و برای آنها آرزوی
موفقیت میکنم. دولت توانست در این یکسال توفیقات خوب و قابل توجهی داشته باشد.

وی گفت: در این مسیر، آرمانهای امام (ره) مورد توجه قرار گرفت و در حوزه سلامت توانستند کرونا را کنترل کنند و در حوزه سیاست خارجی پویایی و
فعال شدن در منطقه را شاهد بودیم. در توجه به مناطق محروم و دوری از اشرافیت رفتار مناسبی از رئیس جمهور و اعضای دولت مشاهده کردیم و

امیدوار هستیم این روحیه تا پایان دولت ادامه پیدا کند.

رئیس مجلس خبرگان رهبری با اشاره به اینکه در زمینه معیشت، اول باید آب و نان مردم درست شود، تصریح کرد: دولت اصلاح اساسی در مسئله
اقتصادی را شروع کرد و به نتیجه رساند، اما تداوم این اصلاحات اساسی در نظام بانکی، ایجاد تحول ساختاری در بودجه، تحول در تولید و کشاورزی و



اصلاح نظام ساختاری نیز باید شتاب گیرد.

آیت الله جنتی تاکید کرد: توجه به توصیههای مقام معظم رهبری منجر به گشایش میشود، همانطور که توجه به توصیههای ایشان در سیاست خارجی
راهگشا بود و در حوزه ترانزیت و ارتباط با کشورهای همسایه رشد چشمگیری داشتیم. رهبر معظم انقلاب، اتکا به ظرفیتهای داخلی و منتظر مذاکرات

نماندن را توصیه کردند و توجه به این توصیه راهگشا بود.

وی افزود: ایشان فرمودند در میان مردم، حضور داشته باشید و حضور مسئولان در میان مردم موجب دلگرمی شده است. هر جا به توصیههای ایشان
عمل شد پیشرفت داشتیم و هرجا کوتاهی شد عقب گرد و پس رفت داشتیم.

رئیس مجلس خبرگان رهبری خاطرنشان کرد: وجود مقام معظم رهبری کشور را از بحرانها حفظ کرده است و به برکت وجود ولایت فقیه و مدیریت
حضرت آیت الله خامنه ای از تمامی فتنهها و بحرانها گذر کردیم و امروز شاهد رشد و پیشرفت کشور در عرصههای علمی، نظامی و صنعتی هستیم و

اگر به توصیههای اقتصادی رهبر انقلاب در پانزده سال اخیر توجه شده بود حتماً وضع متفاوت بود.

آیت الله جنتی افزود: در طول سالهای پس از انقلاب این کشور با حوادث زیادی مثل جنگ، تحریم، ترور دانشمندان، فتنه ۸۸، تهاجم فرهنگی و سایر
بحرانها مواجه شده است. حوادث بزرگی که هرکدام برای از بین بردن یک جامعه کافی بود اما به برکت وجود ولایت فقیه مدیریت شد.

وی با بیان اینکه همدلی میان قوا برای حفظ آرامش دلهای مردم و کشور یک ضرورت است و باعث هم افزایی توان نهادها و دستگاهها برای حل
مشکلات اصلی و اساسی مردم میشود، تاکید کرد: مسئولان با رعایت وحدت کلمه، تمام توان و امکانات خود را برای حل مشکلات کشور به کار گیرند و

از منازعات بی حاصل خودداری کنند و با مسئولیت پذیری مشکلات را به گردن یکدیگر نیندازند.

رئیس مجلس خبرگان رهبری اضافه کرد: البته برخی از افراد بددل و کینهای به دنبال ایجاد حاشیه برای قوا و به هم ریختن کشور و تخریب امید مردم
هستند. اما مسئولان باید مراقبت کنند و مواظب نقشههای تفرقه افکنانه باشند.

رئیس مجلس خبرگان رهبری با بیان اینکه ولایت فقیه چیز تازه ای نیست و ادامه ولایت رسول الله و امیرالمومنین (ع) است، گفت: در قضیه اربعین و
سنتی که برقرار شده و الحمدالله رو به رشد است، مردم برخی پیاده و برخی سواره به کربلا میروند و از مردم عراق که هر سال مهمان داری میکنند و

مهمان دوست هستند تشکر میکنم.


